
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde Tirsdag d.12/03. 2019 

Tilstede: Jesper, Dan, Malene, Bettina, Allan. 

Nichlas fra punkt: 4a 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden tilrettet ny version. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt pr mail og sendt til GB. 

3. Henvendelser fra beboerne. 

a :Flere beboer har henvendt sig vedr. en enkelt beboers hetz mod bestyrelsen på 

Facebook. 

b: En beboer har henvendt sig, undrende over at der kan stå uindregistreret biler i 

carportene og at enkelte carporte ligner lossepladser.  

c: Henvendelse vedr. prisstigning på Yousee grundpakkepris fra 118.14kr til 186.14kr. 

d: Spørgsmål om DKTV-priser og hvorfor priserne ikke bliver sat ned. 

e: Dyrehegn ved støjvolden, placering af dette. 

AB: 3a og b: Driften bedes sørge for at reglerne for vores carporte bliver overholdt. 

4. Dagsorden. 

a. Aktivitetslisten. 

AB: Gennemgået og punkterne sat ind under punkt 5. 

b. Planlægning af opgaver. 

AB: Dialog om flere møder for at nå i mål med opgaverne. 

c. Arbejdsgrupper. 

AB: Legepladsgruppen melder at svævebanen næsten er i mål og næste 

mål er at få fodboldbanen på plads. 

AB: Planlægning af afdelingssommerfest i aug 2019 

AB: Afholdt møde med internetleverandør 

d. Teknisk renovering. 

AB: Der er afholdt to møder med rådgiver og der satses på et afdelingsmøde i 

maj måned for forelæggelse af projekt. 

e. SU 

AB: Der har været afholdt to møder i perioden. Regnskab 2018 for fællesdrift mv 

er blevet godkendt. Allan Larsen er blevet valgt som SU-formand. 

f. TV/Internet. 

Der er omdelt en skrivelse fra Yousee og GB, der beskriver hvorfor at TV 

grundpakken er steget i pris. 

g. Grønne områder. 

AB: Indhentning af tilbud, se punkt 5 

AB: Priserne indhentet på skiltning i området er modtaget. Afventer grundet 

økonomi. 

AB: Indenfor budget 2019, opsættes der skilte på støjvolden og på grunden 

bagved række 1. 

h. Underskriftindsamling. 

AB: Bestyrelsen har modtaget en underskriftindsamling for at stoppe fældning af 

de gamle træer på græsplænen. Bestyrelsen lytter selvfølgeligt til beboerne og 



 

 

sender spørgsmålet til afgørelse på det næstkommende afdelingsmøde om 

hvorvidt at disse træer skal fældes for at skabe lys til de nye træer eller ej. 

 

 

5 Punkter til aktivitetslisten 

a: Fjernelse af ulovlig handikap parkering på vej 4 (Nyt punkt) 

b: Indhentning af tilbud på fastgørelsesøjer til belysning på carport ved eternitudskiftning (nyt punkt) 

c: Status på indhentning af tilbud på udskiftning af eternit, da det skal forelægges på ekstraordinært 

beboermøde i maj. (gammelt punkt) 

d: To marksten ved sti for enden af vej 3 ud mod bystien. (nyt punkt) 

e: Maling af materialegård i koksgrå i 2019 (nyt punkt) 

f: Indhentning af tilbud på udskiftning af 30x30 fliser til to rækker fortovsfliser som bagved RØ326, 

på havesiden af række 1 og række 10. (nyt punkt) 

g: Indhentning af tilbud på fjernelse af 70er betonblokke i gårdhave 3 & 4 og reetablering af området 

med et jordlag. (nyt punkt) 

h: AB godkender hermed at kommunen leverer fortovsfliser på stamfortov på Rødkælkevej. 

(gammelt punkt) 

 

Referent Allan Larsen 

Mødet afsluttet 21.55 


